# 香港道教聯合會圓玄學院石圍角小學小組輔導及導修課安排(202109014)

## 敬啟者:

為照顧學生個別差異及鞏固學習,本校將於 10 月 4 日開始,將進行網上中、 英、數小組輔導及導修課,有關詳情如下:

日期:10月4日開始(每逢星期一、二、四)

時間:下午2:30至3:15

形式:網上

小組輔導(小組超連結)\*小組超連結稍後會於內聯網發放及於手冊貼備忘 導修課(該班網課超連結)

- 備註:1. 需參與中、英、數小組輔導的學生將隨此通告收到個別通知,若不用參與 小組輔導的學生必須出席導修課
  - 2. 如未能出席小組輔導或導修課,請以書面形式通知班主任

如有查詢,可致電 2416 5447 校務處或馮靜儀副校長

此致

貴家長

			校長	: _	静來
					麥綺華
二零二一年九月十三日					
<b>%</b>					
	回	條			
敬覆者:					

本人現已知悉 貴校通告(202109014)關於小組輔導及導修課安排。

此覆

香港道教聯合會圓玄學院石圍角小學

學生好	姓名	: _					(	)
家長名	簽署	: -						
班	別	: _						
日	期	:	2021	年	9	月		日

(班主任收齊回條後請保存)

### HKTA YYI SHEK WAI KOK PRIMARY SCHOOL (202109014)

### **Notice of Group-Tutoring and Tutorial Classes**

13<sup>th</sup> September,2021

Door	Parents:
Dear	Parents:

Our school will begin online Chinese, English and Mathematics group-tutoring and tutorial classes for students to improve and consolidate their learning. The details are as follows:

Date: From 4<sup>th</sup> October, 2021 (On Mondays, Tuesdays and Thursdays)

Time: 2:15pm to 3:00pm

Mode: Online Platform (Google Meet)

Group-Tutoring (Online Link) \* The link will be posted on the school intranet.

Tutorial Classes (Online Link)

#### Remarks:

- 1. Students who need to participate in Chinese, English, and Mathematics group-tutoring will receive **individual notice** in addition to this notice; For the students who do not need to attend the group-tutoring, they must attend the tutorial class.
  - 2. If you are unable to attend group-tutoring or tutorial class, please notify the class teacher in writing.

If you should have any enquiries, please feel free to contact our school office or our Vice-Principal, Ms Fung Ching Yi at 24165447.

	静   本	
	Principal Mak Yee Wah	
Reply		
Γο whom it may concern:		
I acknowledge the Notice of Group-Tutoring and Tutorial Classes (202109014	).	
Student's Name:	( )	
Class:		
Parent's Signature:		

(Please return the reply slip to your child's class teacher)

Date: